
Zápis KRJ 8.12.2021
Přítomní: Oldřich Vávra  - Starosta, Jan Michna - Gonzáles, Jakub Grós - Jag, Petr Veselý -
Wesa, Michal Čuban - Williák, Marek Filák - Murph, Vít Fojtík - Fox, Pavel Šťastný - Kaktus,
Martin Naňák - Máňa

Ostatní přítomní: Dorota Perutková - Dorča
Omluveni: Lubomír Melichařík - Bam, Lucie Smolková - Luu
Nepřítomen: Alice Čapounová, Eva Fišerová - Sopka, Aleš Cepek - Kšanďák

Online hlasování

Neproběhla.

1. Úkoly z minula

● Gonzáles - podívá se na vyhlášku o cestovních náhradách, zda-li je naše schválená
formulace platná - splněno

● Jag - zmínka o KRJ medailích na výzvu ze SkautFora - splněno

Řešeno v samostatných bodech:
● Gonzáles - zajištění klíčů pro krajskou klubovnu - v procesu
● Gonzáles - domluvení Shewe - splněno
● Kaktus - Poptá se na skříně do krajské klubovny - nesplněno
● Gonzáles - iniciuje schůzku mezí ním, Kaktusem, Luu - nesplněno

Luu - Luu zjistí, která hospodaření má smysl dodělávat - neznámý stav
● Luu - nahraje účetnictví 2017 - neznámý stav
● Luu - doveze Alici účetnictví 2017 - neznámý stav
● Gonzáles - zjištění možností pro účetní/ho (TDC) - splněno
● Máňa / Williák - Zkusit zjistut jestli by nepokryla účetnictví i pro KRJ - splněno
● Bam - objednávka krajských medailí - v procesu
● Jag - zadání medailí do SkautISu - v procesu
● okresáci: Alice prosí okresní rady o Revizní zprávy okresů na - v procesu
● Jag - Zpracuje výzvu členům Zlínského kraje o možné vedení Zlínského kraje-

splněno
● Okresáci - Na příští zasedání rady si připraví, jak to vidí s kontinuitou splněno



2. Krajská klubovna k širšímu využití a vybavení

● Klíče
○ Gonzáles - napsal panu Antonínu Špidlíkovi - antonin.spidlik@zlin.eu ze

Zlína, bohužel bez odpovědi
○ Kaktus je následně vyzvedne
○ Shewe je domluvena jako klíčnice - čeká na předchozí akci

● skříně
○ Kaktus poptá se na skříně do krajské klubovny - zatím neproběhlo

3. Uzavření hospodaření z předchozích let

Přehled hospodaření k 8.12.2021 ve SkautIS:

2014, 2015 (předchozí vedení) - není Potvrzeno
2016 (předchozí vedení) - není Odevzdáno ani Potvrzeno
2017 - není Odevzdáno ani Potvrzeno (zde nastupovala současná KRJ)
2018, 2019 - Odevzdáno, Potvrzeno
2020 - není Odevzdáno ani Potvrzeno

● Gonzáles iniciuje schůzku minimálně mezi ním, Luu, Kaktusem (ostatní pozvaní jako
dobrovolně), nejpozději do půlky prosince 2021. Schůzka zatím neproběhla z důvodu
karantény. Proběhne až na začátku nového roku.

● je třeba komunikovat s Ústředím, viz email z 19.10.2021, Gonzáles přeposlal na
Luu a Kaktuse

● Gonzáles - na email odepíše v kopii s Luu a Kaktusem
● Základní shrnutí

○ Potřebujeme vymyslet, co s hospodařením právně spadajícím pod bývalou
KRJ (2014, 2015, 2016)

○ Je třeba doplnit počáteční stavy v hospodaření 2017
○ Je třeba sjednotit jednotky v hospodaření 2018, 2019 (někde koruny, někde

tisíce korun)
○ Díky tomu nebylo přijato hospodaření 2020, které se musí také znovu nahrát

4. Možný posun termínu pro vyúčtování - diskuze
● Email z ORJ Zlín z 30.11., otevírá diskuzi k termínu vyúčtování, že je to pro střediska

brzo, tato zpětná vazba přišla asi od 3 středisek



● Olda je zastáncem, ať se utrácí plánovitě, termín nedělá problém, ale klidně se může
posunout, střediska utrácí cca 2 týdny po obdržení dotací z KRJ

● Kaktus si převezme od nového roku hospodaření od Luu
● Kaktus sdílí dobrou praxi - rozepsat si ve středisku, co je třeba koupit a pak není

potřeba “utrácet na poslední chvíli”
● Dotaz - chodí zpětná vazba okresům nebo přímo střediskům? Chybí Luu - odpoví,

kam posílá zpětnou vazbu - předpokládaný scénář je komunikace přímo se středisky
s ORJ v kopii

● Williák může odkomunikovat, že špatná praxe z minulých let ukázala pozdější termín
jako nefunkční a hůře stihnutelný, přinese zpětnou vazbu

● Téma termínů může být znovuotevřeno příští rok při draftování krajské dotační
vyhlášky

5. Vyúčtování ČK Habanero
● Je třeba předat účetnictví ČK
● Fox to má u sebe a domluví se na předání (Brno), ale pravděpodobně to do pátku

dostane do Zlína

6. Nový účetní
● Gonzáles exploroval účetní přes TDC, finančně se absolutně nevyplatí (6000 kč plus

daň), slepá ulička
● Máňa zjistil jestli by jejich účetní na ORJ nepokryla účetnictví i pro KRJ - je ráda, že

zvládá okres, víc si brát nebude
● další možnost - ORJ UH využívá Dandelo. Stojí to 5000 kč / rok. Znamenalo by to

naskenování účta a poslat jej. Dávají to i do SkautISu.

● Gonzáles se spojí s Dandelo a zjistí kapacitu a podmínky

KRJ schvaluje v případě volné kapacity využití Dandelo pro účetnictví KRJ od roku 2021 a
dále a to v ceně do 10000 kč za rok.
Pro: 7
Proti: 0
Zdržel se: 0

Návrh byl přijat.

7. Registrace
● založená od KRJ

○ Vsetín založeno
○ UH založeno
○ Zlín založí
○ Kroměříž nemá založeno



● Poznámka - okresáci - zkopírujte průvodku - je tam např. info, že když není něco ve
SkautIS, jako by nebylo

● Poznámka - Ústředí zakladá registraci na začátku prosince, kraj tedy nemůže dříve,
termín byl letos do 9.12., kraj založil dříve

8. Rozpočet 2022
● Kaktus / Luu - měli připravit návrh na rok 2022 na příští KRJ - nedodáno
● Kaktus, Luu - pošlou návrh rozpočtu na rok 2022 k připomínkování a to do

15.12.2022
● odhad na čerpání dotací (zejména velké akce) na rok 2022:

○ Vsetín - nejsou zprávy, že by se plánovalo
○ UH - RM, ZVaS (jde mimo tuto položku) - 25000 kč
○ Zlín - 100 let - 5000 kč
○ KM - Plajner - bude sloučen se ZVaS
○ Krajský ZVAS - Kelč - 15000 kč dle předchozích let
○ Celkem tedy: 45 000 kč dotace na velké akce

9. Revizní Komise
● Alice prosila okresní rady o Revizní zprávy okresů na alicecapounova@seznam.cz

○ Vsetín - neproběhlo, nelze úkolovat RK, účetní bude končit, ale bude rád za
to, když to RK zkontroluje - Alice

○ UH - myslí si, že ano, nové nevznikly
○ Zlín - revize je ve stádiu oprav z 2020 a Máňa dá Alici vědět o stavu
○ KM - Nemáme info

● Probíhá revize v Lipníku, ale nemohou se domluvit, je to tam divoké, ale nakonec to
snad nějak dají dohromady - do příště

● Jinak Gonzáles žádá o revizi v Rožnově - do příště
● Gonzáles se díval na RZ z let 2018, 2019, neshledali žádné finanční pochybení, ale

vidí různý přístup vzhledem ke kurzům, bylo by dobré se sjednotit na revizní strategii
/ postupu - k diskuzi na příští KRJ

10. Krajská medaile
- Bam - medaile jsou hotové, na stužky se čeká z Německa, pak se může kompletovat
- Jag - zadání medailí do SkautISu - v plánu kolem svátků

11. Kurzy ve Zlínském kraji

● Kurz pod KRJ - ČK Habanero - habanero.skauting.cz
○ kurz skončil před 9 dny
○ týden předtím byly nová pravidla, dokázali zareagovat a vytvořili hybridní

režim (někteří online)

mailto:alicecapounova@seznam.cz
http://habanero.skauting.cz


○ v kurzu odpadlo několik účastníků, ale podařilo se 25 z 27 čekatelů,
odpadlíkům se vrací poplatky

○ další ročník se spouští - přihlašování cca za týden a proběhne v první
polovině roku

○ celkové hodnocení - kladné ohlasy, instruktorský tým je natěšený do dalšího
ročníku, přijímají se noví instruktoři, aby se to lépe pokrylo

● Kurz pod ORJ UH - ČK Hřivna - hrivna.skauting.cz
○ Olda z ní ma velmi dobrý pocit i ze zpětné vazby
○ žádný z bloků nebyl propadákem či problémovým
○ Olda děkuji Jagovi za veškeré organizační záležitosti a Ježkovi za metodické

vedení a všem, kteří se na kurzu podíleli
○ celkem 34 účastníků, 14 čekatelů uspělo již nyní, 4 omluveni, 1 odpadlík,

zbytek k dozkoušení / opravě (někdy online, někdy dodělání projektů atp.)
○ poslední víkend hybridní, velké zaměření na projekty a metodického vedení
○ předání diplomů a dekretů na zvláštní akci, případně při ZVaS
○ skvělá příležitost pro setkání s rádci a činovníky
○ spolupráce i s okresem Hodonín - bratr Hrach
○ další ročník v plánu na 2023

● VLK Falconeri
○ kurz již skončil 14.11.2021
○ úspěšně absolvovalo 15 účastníků, ostatní mají čas na dokončení zkoušky do

podzimu 2022
○ dokončujeme účetnictví

● Ohitika 2022
○ spuštění přihlašování 10. 1. 2022 ve 21:00

- všichni - rozšiřte informaci o přihlašování na Ohitiku (10.1.2022) i Habanero
(12.12.2021)

12. Zprávy z okresů a krajských legátů / delegátů
● UH - Olda

○ pravidelné ORJ se daří držet měsíčně
○ na ČK Hřivna se podílela tři střediska (Polešovice, Modrá, Psohlavci)
○ 15.1.2022 v plánu zdravoťák - vše v závislosti na pandemické situaci
○ v Bojkovicích došlo k požáru v Bojkovicích, jednají s městem, nedošlo k

fatálním škodám, předpokládají větší stavební úpravy, na půl roku se teď
domlouvají s obcí, kde by se mohli scházet

● KM - Kšanďák:
○ nepřítomen, neposkytnuto dopředu

http://hrivna.skauting.cz


● ZL - Williák
○ ORJ se schází cca 1x2 měsíce, když je třeba tak častěji
○ schůzky a výpravy standardně, drakiáda, Betlémské světlo v plánu
○ Zikmundov se stále spravuje, teď je ve focusu bazén (mohl by možná být

použitelný příští rok), je tam velká obsazenost, v rámci SE mění dodavatele
○ tvoří se tým na oslavy 100 let skautingu - ples, průvod, výstavy - začíná se od

toho upouštět
○ začíná se plánovat ZVaS, snad to klapne

● VS - Murph
○ chystá se ZVaS, Kelč s tím souhlasí a těší se, že využijí to, co už měli

nachystané
○ větší akce - Okresní setkání vedoucích oddílů (12.-13.3. v Březinách -

Kateřinicích), Hovík a Dazul in charge
○ zároveň Murph vkládá naděje, že se tam najde nový vedoucí okresu
○ Murph aktualizoval stav ohledně klubovny v Rožnově
○ Betlémské světlo se připravuje
○ ostatní akce (např. plesy atp.) v ohrožení kvůli situaci s COv-19
○ Lidečko připravuje děkovné video zdravotníkům

● Vodní skauti - Wesa
○ Dva noví vůdcové - už nebude výjimka na vedení
○ Wesa by chtěl zjistit vodní skauty v Kroměříži bez portfeje, aby měl větší

přehled v kraji
○ Rád by nějakou akci pro oddíly na Moravě

● OS - Bam
○ Bam pozdravuje
○ mlha mu nedovoluje se připojit
○ všeci teď vesměs zdraví

● Svojsíkův oddíl
○ Nepřítomen



13. Návrh na Medaili díků
● Radko Beneš - žádost v příloze

KRJ Zlínského kraje schvaluje udělení medaile díků br. Radku Benešovi.
Pro: 7
Proti: 0
Zdržel: 0

Návrh byl přijat.

● Zob - sv.Jiří - pravděpodobně se nezprocesovalo, Jag zjistí status
● Lišák (Uh.Brod) - Syrinx, uděleno, Jag domluví transport, přímo na Brod

14. Setkání KRJ s VRJ
● Zúčastnil se Jag a Fox
● zápis k dispozici zde
● tři základní body:

○ Skautské energie
○ Skautské vzdělávání
○ Mimořádný valný sněm a prodloužení funkčního období - okresáci -

připomenout sněm a připomenout mandáty, jediná varianta změnit delegáty je
uspořádat mimořádný sněm

15. Zprávy z Náčelnictva
● Rozpočet na 2022 schválený, půjde více peněz do krajů
● Nové finance (buď na pokrytí energií, nebo kluboven) - k prověření
● okresáci - zjistit, jestli na někoho dramaticky dopadl konec SE
● Schvalovaly se řády, ZVOJky atp...

16. Prodloužení funkčního období a následnictví
● proběhla diskuze na základě informací z Náčelnictva a VRJ ohledně možného

prodloužení funkčního období přibližně o jeden rok kvůli synchronizaci s Valným
sněmem

● Gonzáles připraví podklady pro střediska ohledně prodloužení funkčního období,
předá okresákům

● následně okresáci prodiskutují možnosti na ORJ
● následnictví ORJ

○ UH - Olda - nemá akční plán, ale vidí několik lidí, kteří by mohli okres
posunout dál a chtěl bych skončit

○ Zlín - vypadá to na nové složení KRJ, Williák s Máňou nemají v plánu
pokračovat, zatím hledají

https://docs.google.com/document/d/19pbbamVQJ9QG4vNx9hGR2BqNwbqLaqilZ1x-i9QGWt0/edit


○ Vsetín - Murph - v březnu na OSEVu doufá, že najde potenciální nástupce, je
tam kandidátka Dorča

○ Kroměříž - nejasná situace
● pro následnictví v KRJ Jag připravil návrh posteru (v příloze)

○ Jag upraví tak, aby to mohlo pokrýt i okresy

17. Možnost neformálního setkání KRJ
● reakce z UH jsou pozitivní - podmínka - dostatečně dopředu avizovat termín, obsah,

cíl, aby tam jeli střediskoví vůdci
● reakce ze ZL - stejná reakce jako v UH, když budou zajímavá témata a bude to

atraktivní, nejsou proti a když to bude dostatečně dopředu
● Duben, když se netrefíme do Velikonoc (16.-17.), takže 2. a 3.4.2022 nebo 9. a 10.
● Jednodenní nebo vícedenní?

○ Bloky přes den a kdo bude moci, tak přes noc
○ Programově důležitější část přes den, sociálně důležitější část večer
○ Sobota - Neděle (ale jen dopoledne, už by nebyl program)
○ Záleží na místě

● Williák nabízí Zikmundov (u Lukova), ten má chatky, dokázal by pojmout hodně lidí
(ale ne 100), pozjišťuje kapacitu i dostupnost

● Gonzáles by mohl zaštítit koordinaci, ale nechce slibovat, dá vědět, jakmile se dořeší
otevřené věci

● Okresáci - dejte vědět datum 2.-3.4.2022 k rezervaci, v lednu budeme moudřejší,
zároveň uvidíme odezvu

18. Registrace střediska Holešov přímo pod KRJ
● Vedení střediska Holešov nevidí přínos zachování okresu Kroměříž
● ve fungování okresu se z jejich pohledu mnoho nezměnilo
● ve chvíli, kdy by přišel návrh ke schvalování by bylo korektní, aby proběhla reflexe ze

strany ORJ Kroměříž
● možná příležitost by byla 15.12.2021 na ORJ, to ale asi nestihneme, každopádně má

touhu zúčastnit se i Wesa pro zjištění vodáků v kraji
● zjistit, co nám o tom říká Organizační řád - kapitola 3.7

○ o změně nadřízené jednotky musí rozhodnout sněm střediska
○ přijetí nové organizační jednotky musí schválit rada této jednotky
○ tuto změnu musí následně schválit výkonná rada

19. Ostatní
● Bam má zápisné a cesťáky z OS do 5000,- ideálně poslat na Luu
● Syrinx - proplacení - z kraje nebo střediska - faktury by měly být vystavené na tu

danou jednotku, mělo by to jít za navrhovatelem - Jag zjistí na koho jsou psané
faktury a jestli ústředí může přefakturovat, kdyby mělo jít o jednoduchost, tak klidně z
kraje



● poslat Bamovi medaile z krajské klubovny a diplomy - Gonzáles pojede do Zlína a
bude ochotný

● další KRJ - leden 2022, Jag pošle Doodle

Zapsal: Jakub Grós - Jag
Zkontroloval: Jan Michna - Gonzáles








